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"Никада нисам био леп, а сада не личим ни на шта"

  

Веома тежак период је пред нама што по мом лицу можете да видите. Никад нисам био
нарочито леп, али сад баш не личим ни на шта, рекао је премијер Александар Вучић на
данашњој конференцији за новинаре, илуструјући тиме забринутост над оним што
очекује Србију.

  

Он је навео да ће наредних месец дана бити тешко за Србију и да ће разговори
Београда и Приштине 23. јула у Бриселу бити тешки, наводећи да се ствари компликују у
региону. Вучић је додао да синоћ нису успели разговори о Македонији, да је европски
комесар Јоханес Хан отказао посету БиХ.

  

  

- Ствари на Западном Балкану се веома компликују, постоје велики унутрашњи проблеми
на Косову, то постоји у Македонији, у Босни су све већа трвења. Хрватска 5. август жели
да слави када ми будемо плакали. Са свим морамо да се суочимо и превазиђемо - додао
је Вучић и нагласио да ће Влада доносити одлуке у интересу грађана, а не у интересу
популарности.

  

Он је додао Србија не сме да одговара на потенцијалне провокације из региона.
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Вучић је позвао грађане на потпуно јединство јер у наредним данима и месецима мора
да се очува пуна политичка стабилност да би могла да се унапреди економија и
обезбеди сигурна будућност.

  

"Волео бих да је Србију неко нешто питао о резолуцији о Сребреници, али није..."

  

Премијер Александар Вучић изјавио је данас да би волео да је Србију неко нешто питао
о најављеној резолуцијиј о Сребреници - али није, те да зато не може и неће то да
коментарише.

  

Вучић је рекао да тај документ није видео и да би зато било неозбиљно да га
коментарише.

  

- Оно што нисам видео не могу да коментаришем. И нећу. Било би неозбиљно Моја изјава
обавезује - рекао је Вучић и додао да би све друго било неозбиљно.

  

Када би, како је рекао, било шта рекао по том питању, онда би то имало свој утицај, свој
значај и своју важност.

  

- Волео бих да су неки консултовали Србију. До сада ме нико ништа о томе није питао, а
колико видим ни никог другог у Србији. Зато не могу по том питању да се изјашњавам,
али тај круг који се прави је за нас веома, веома тежак и нажалост помало опасан -
казао је премијер.

  

Вучић је поручио да је то све што може да каже у овом тренутку на питање новинара о
резолуцији о Сребреници, те да када је реч о тој теми неће бежати од новинара и
јавност.

  

Упитан да ли ће ићи у Сребреницу 11. јула када се навршава 20 година од злочина,
премијер је рекао да му је потребно још мало времена за изјашњавање, за изјашњавање
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о хапшењу Насера Орића и односима са Бошњацима.

  

Премијер је поновио и да Србија жели да има најбоље могуће односе са Бошњацима,
инвестираће у те добре односе са Бошњацима и од те политике неће одустати.

  

"Пред Србијом тешке одлуке, потребно пуно јединство"

  

Пред Србијом су дани изазова и тешких одлука по различитим питањима, изјавио је
данас премијер Србије Александар Вучић и позвао грађане на потпуно јединство.

  

Премијер је новинарима у парламенту рекао да се у наредним данима и месецима мора
очувати пуна политичка активност да би Србија имала сигурнију будућност и унапредила
своју економију.

  

"Одлуке у интересу грађана"

  

Са свим морамо да се суочимо и превазиђемо, навео је Вучић и нагласио да ће Влада
доносити одлуке у интересу грађана, а не у интересу популарности.

  

- Веома тежак период је пред нама што по мом лицу можете да видите. Никад нисам био
нарочито леп, али сад баш не личим ни на шта - казао је Вучић.
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  Вучић је да предстоји више важних датума, тешки разговори у Бриселу 23. јуна, 26.долазак Борда ММФ, следи и обележавање Видовдана, долазак немачке канцеракеАнгеле Меркел, као и обележавање 20 година злочина у Сребреници.  - Предстоји много тешких одлука које ће се доносити у најбољем интересу Србије играђана, а не политичке популарности било кога у Влади - казао је премијер и позваограђане на очување стабилности земље јер тиме, како је рекао, Србија постаје снажнијаод свих других.  Он је подсетио да синоћ нису успели разговори у Македонији, да је европски комесарЈоханес Хан, са којим је синоћ разговарао, отказао посету БиХ.  Вучић је оценио да се ствари у региону компликују у сваком погледу.  Србија, поновио је премијер, неће да одговара на провокације из региона и учиниће сведа се очува стабилност и обезбеди боља будућност.  - Ствари на Западном Балкану се веома компликују, постоје велики унутрашњи проблемина Косову, то постоји у Македонији, у Босни су све већа трвења. Хрватска 5. август желида слави када ми будемо плакали - казао је Вучић.  "Спремни за разговоре о повећању плата и пензија"  Он је је рекао да се Влада већ спрема за разговоре са ММФ-ом о повећању плата ипензија. Како је додао, три стране компаније хоће у Србији да запосле 2.000 људи овегодине и да ће од тога моћи да живе три града.  - Наше је да своју снагу показујемо мудрошћу, трпељивошћу и стрпљењем - рекао јеВучић.  Премијер је најавио да ће ускоро имати економску посету Швајцарској и политичкупосету Норвешкој где ће бити и албански представници, а да ће све то тећи уприпремама за преговоре са Приштином у Бриселу.  - Шта год будемо урадили у Бриселу 23. јуна увек ћу бити крив. Отишао – не отишао уСребреницу, опет ћу бити крив, али ћу се руководити интересима Србије у свимслучајевима - рекао је Вучић.  "Нећемо продати Телеком ако не добијемо добру цену"  Србија неће продати Телеком ако не добије добру цену и гаранцију да ће та компанијафункционисати боље, изјавио је данас председник Владе Србије Александар Вучић.  Он је новинарима у Дому Народне скупштинее рекао да ће продаја Телекома зависитиод понуде и препорука приватизационог саветника, компаније "Лазард".  - Ми ћемо донети апсолутно најбољу одлуку за Србију. Ако не успемо да добијемо цену,квалитет и гаранцију да ће та компанија функционисати боље - ми то нећемо да радимо -рекао је премијер.    Вучић је додао да су представници Телекома разговарали са потенцијалниминвеститорима, али није изнео никакве детаље.  "Србија спремна да субвенционише српске компаније које би биле добављачи заЏенерал електрик"  БЕОГРАД – Србија је спремна да субвенцијама помаже бројне српске компаније које бибиле добављачи за једну од највећих америчких компанија Џенерал Електрик, поручио једанас премијер Александар Вучић.  

  Вучић је говорећи на скупу „Дан добављача - Генерал Електрик” рекао да је интересСрбије да субвенционише креирање нових радних места, опрему за инвестиције заотварање нових радних места кроз СИЕП-у, за пружање услуга консалтинга, доделубесповратних средстава за стицање сертификата и, наравно, уз подршку НАЛЕД-аупрошћавање свих административних процедура.  Премијер на скупу у организацији НАЛЕД-а и и Генерал електрика, као и Економскимкокусом Скупштине Србије и ПКС, поручио и да је Србија до сада успела да очуваполитичку економску стабилност успркос економским реформама и у не баш, како јерекао, лаком оркжзењу Западног Балкана.  „Србија ће бити стуб стабилности у овом делу свету. Присуство америчких и највећихсветских кмпанија не значи само економски и убрзани развој Србије него и утицај наполитичку стабилност земље”, рекао је премијер.  (Танјуг-Бета)  
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